
tiska Zgierz, dnia 19.12.2024r. 

Klub Radnych Koalicja Obywatelska w 
Radny Paweł Czekalski arna 

Przemysław Staniszewski 

Prezydent Miasta Zgierza 

Interpelacja 

Działając na podstawie art. 24 pkt. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym 

(Dz.U.2024,609 t.j.), zwracam się do Pana z zapytaniem dotyczącym zwiększonych kosztów odbioru 

mokrego papieru z pojemników do selektywnej zbiórki odpadów, 

Z pozyskanych przeze mnie informacji od mieszkańców wynika iż papier odbierany z zasobów Zgierskiej 

Spółdzielni Mieszkaniowej, segregowany w pojemnikach otwieranych do góry poza pergolą, bardzo 

często jest zamoczony na skutek działań warunków atmosferycznych. Zachodzi domniemanie po stronie 

mieszkańców, iż odbiór zawilgoconego papieru, segregowanego we wspomnianych pojemnikach, 

powoduje wzrost kosztów po stronie firmy odbierającej odpady i ich późniejsze przeniesienie na Gminę 

Miasto Zgierz, 

W związku z powyższym, proszę o odpowiedź na następujące pytania. 

1. Jakie straty finansowe ponosi Gmina Miasto Zgierz w związku z zaistniałym stanem rzeczy? 

2. Jakie środki zostały przedsięwzięte do tej pory w zakresie zmiany istniejącego stanu rzeczy? 

3. Jakie rozwiązania należy jeszcze wprowadzić, by zmienić ten istniejący stan rzeczy? 

Wnioskuję o rozważenie wymiany istniejących koszy do selektywnej zbiórki odpadów na kosze typu 

„dzwony", zwłaszcza w przypadku odpadów papierowych,gdy kosz znajduje się poza pergolą.. 


